
Tobačna tovarna želi
»zdravo« cigareto

Pred razpravo na seji predsedstva občinske konference
S2DL o preprečevanju škodljivih vplivov kajenja je svet za
zdravstvo in socialno politiko pri občinski konferenci SZDL
organiziral posvet s predstavniki Tobačne tovarne Ljubljana
Posvet je bil 6. novembra.

Iz zapisa o tem posvetu povzemamo, da so med pogovo-
rom upoštevali predvsem realnost ekonomskih zakonitosti. v
katere je vpet proizvajalec. Zelo jasno so poudarili, da nepo-
sredno prizadevanje ni usmerjeno na togo zmanjševanje
obsega kajenja, temveč predvsem na racionalizacijo te raz-
vade.

Predstavniki tobačne tovarne so pojasnili. da pri svojem
delu sledijo novi tehnologiji. Opozorili so, da je področje
standardizacije v Jugoslaviji povsem neurejeno. Sami se zav-
zemajo, da bi ga uredili čim prej. Glede zmanjševanja niko-
tina v cigaretah so pojasnili, da to ni tehnični problem, treba
pa je pri tem upoštevati tudi odzive potrošnikov. Strinjali so
se, da je treba pobudo vsekakor proučiti na področju vse
države

Predvsem bi morali organizirati posvet o tej problematiki v
prostorih tobačne tovarne, kar bi bilo tiidi povezano z ogle-
dom proizvodnje. Pripravili naj bi teze za razpravo, pri čemer
naj bo poudarek pri racionalizaciji kvalitete cigaret v vsej
državi. Standardizacija izdelkov tobačne industrije je nujni
pogoj za ureditev razmer, ki bodo neposredno vplivali tudi na
izboljšanje zdravstvenega stanja


